

# Fladså Håndbold

Bestyrelsesmøde 8.5.2019, 19.00 – 22.00 Fladså Hallen

## 1. Valg af referent

Danny Paulsen

## 2. Nyt vedr. holdtider i Fladså Hallen, herunder drøftelse samt fastlæggelse af holdtider 2019/2020

Dennis og Christian fortæller om halfordelingsmøde i Fladså Hallen

### Vi er tildelt som følge:

#### Fladså Hallen

Tirsdag 16.30 – 19.00

Torsdag 18.00 – 19.30

Søndag 9-10

#### Korskildehallen

Tirsdag 18.30 – 21.30 (22)

Torsdag 17.30 – 20.00

Vi starter som udgangspunkt, som sæsonen 18/19 med samme tider, herfra vil vi se spillerfremgang og evt. ændre tider.

## 3. Status vedr. weekend med HSG (Tysklands- weekenden) 25/26 maj 2019

Danny fortæller om hvor langt vi er, lidt om budget samt program for weekenden.

Ingo kommer med forslag til mad og vil gerne stå for det.

Ingo koordinerer med DS ift. medhjælpere

## 4. Trænersituationen - Hvor langt er vi? - Hvilke hold har vi trænere til? - Der skal genforhandles kontrakter til 2019/2020 sæsonen - Øvrigt

Danny og Ingo står for træner- forhandlinger + genforhandlinger af trænerkontrakter.

Ingo har et par trænere i pipeline som han arbejder på – bestyrelsen underrettes når nyt

OBS! Herre senior skal indmeldes i klubben og opkræves 200 kroner (svarende til 10 træningspas)

Nikolaj er træner på Herre Senior

Under bearbejdelse / Dame Senior, Ingo kommer retur

## 5. Fremlæggelse af årshjulet (v. Ingo, Marlene og Jacob)

Alle har fået udleveret et forslag til årshjulet og kommer retur med rettelser og forslag til næste møde

## 6. Info vedr. Håndboldkaravanen

Ingo har talt med HRØ – vi afventer pt. Svar fra nogle skoler – Vil de være med? Hvordan kan de bidrage mv.?

Slut august forventes.

## 7. Status vedr. diverse tryksager, herunder drikkedunke, flyers etc.

Vi har fået lavet håndklæder og kort via Fladså Grafisk som alle konfirmander i Fladså omegn får i gaver fra Fladså Håndbold.

Vores store bold skal renoveres og der skal nyt tryk på. Ingo snakker med Lene og finder ud af noget med tryk. Forslag til nyt tryk [www.fladsaahaandbold.dk](http://www.fladsaahaandbold.dk) + følg os på Facebook + opstart.

Christian sender mål til Ingo

Flyers skal laves til omdeling INDEN den nye sæson og Ingo er i gang med dette.

8. Forsikring af foreningens kamptøj  
Flyttes til nyt møde da ingen tilbud er kommet hjem

9. Status samt drøftelse vedr. sponsorater -

Der stilles forslag om kontrakt og/eller aftalegrundlag med de nye af vores sponsorer da dette kan sikre både sponsoren og foreningen i fremtiden. Ligeledes ønskes alle fremtidige kontrakter nedfældet (blot basis) på et papir så alle parter har et udgangspunkt samt dokumentation for eventuelle aftaler.

Nye sponsorer til Fladså HK →

Nonbo biler	kr. 10.000,00
Real mægler	kr. 10.000,00
ASH byg.dk	kr. 10.000,00
Blomsterbæk	kr. 2.500,00
Haake CNC	kr. 10.000,00
Nykjær biler	kr. 1.000,00

-----  
→ **Alle øvrige punkter overgår til næste møde som afholdes 3/6-2019** →  
-----

#### 10. Nyt foreningssystem

Danny indstiller til nyt foreningssystem som er gratis uden forpligtigelser og omkostninger for Christian og Marlene undersøger hvad der findes af systemer.

Nyt møde med beslutning 24/6 klokken 18.30 -

#### 11. Nyt omkring hjemmesiden

Danny fortæller om den nye hjemmeside

12. Øremærkning af indtægter fra "Skills, Næstved Cup etc.)

Marlene fremstiller foreslag om at alle penge fremadrettet øremærkes således at vi har mulighed for nemmere at oplyse om hvad og hvordan frivillig penge bruges

Marlene undersøger om der kunne være en frivillig som vil varetage rollen som "event koordinator"

13. Koordinering af Næstved Cup

Overordnet ansvar, Christian

Dennis og Marlene er også med til Næstved Cup

14. Evt.

- Status Håndboldkaravanen

9/9-2019 – Vi skal stille 5 personer program og indkaldelse kommer fra Fladså Hallen Læs evt. mere info på hjemmesiden.

- Årshjulet

Jakob tager ansvaret og ALLE skal sende deres input til Jakob senest 10 dage før næste møde (punkter er til det offentlige forældrehjul)

- Knæk Kurven

Ingo inviterer ham til næste møde

- Kontingentsatser

U9 ændres til 450 halvårligt

U13 rykkes ned til U11 kontingent

Status fra KultKIT weekend

- Danny foreslår om at give en lille ting til dem som har været frivillig 24/7

(Vi åbner hallen, 11 januar 2020) – Håndboldens dag

Dennis får tilmeldt os og undersøger lidt mere dybdegående

Hold skal omdøbes til årgang (Ansvar, Dennis)

-----

Næste møde 3/6 19.00